
Referat, møte i Studenthovedstaden 

 

Sted: Villa Eika, Problemveien 5 

Tid:  24.04.2024 kl. 16.00–18.00 

 

Til stede på møtet: 

Faste medlemmer: 

Leder av Velferdstinget i Oslo og Akershus, Karl Magnus NCD Nyeng 

Leder av Studentparlamentet ved OsloMet, Henriette Bøe 

BI Studentorganisasjon, Ronja Haugstad Larsen 

Det Norske Studentersamfund, David Pettersen 

Daglig leder OSI, Truls Vestnes 

Leder av SiOs hovedstyre, Eilif Tanberg 

 

Observatører: 

Oliwia Skowron, samarbeidsansvarlig i Velferdstinget 

Fredrik Jørgensen Olsen, OSI 

 

Møtet åpnes. 

 

1) Valg av møteleder og referent 

a) Karl Magnus NCD Nyeng velges som møteleder. 

b) Henriette Seim velges som referent. 

 

2) Godkjenning av innkalling og dagsorden  

 

Innkalling og dagsorden godkjennes. 

 

3) Orienteringsrunde og erfaringsutveksling 

Det tas en runde rundt bordet for orientering og erfaringsutveksling 

 

Referat:  

Velferdstinget i Oslo og Akershus: ansatt prosjektleder for studentmelding, starter 1. August. Til høsten har 

de fem største utdanningsinstitusjonene, Oslo kommune og SiO inngått avtale om «tak over hode»-garanti. 

Vi har gitt beskjed om at idrettsanlegg må skånes så langt det lar seg gjøre, heller se på lesesaler.  

 

OsloMet: jobber mye med samarbeidsavtaler som er sendt over til rektoratet, som skal sikre gode 

rammebetingelser til studentparlamentet. Diverse valg. Reviderer og rydder opp i politiske dokument. 

 

OSI: Mye aktivitet, valgt nytt hovedstyret – mange nye personer. Kunstgressbanen har endelig åpnet etter 

vinter, mye pågang. Har tatt inn fotballaget til Kristiania.  

 

De mindre: vært mye i dialog med SiO for å nå ut til de mindre, og få til et samarbeidsforum mellom de 

mindre, SiO og Velferdstinget. Har utarbeidet dokument for at de mindre skal få mer kunnskap om hva 

Velferdstinget er.  

 

BI: Hatt landsmøte og generalforsamling. Nytt politisk måldokument. Valgt nytt management.  

 

SiO: Ser på at SiO ikke er gode nok til å nå ut til de mindre, hva dette skyldes og hvordan dette kan bli 

bedre. Ser på lønnsomdrift fremover, og de er inne i en strategiprosess.  



DNS: jobber med å arrangere mer arrangementer, og nå ut til studenter. Prøver å knytte seg til andre 

studieplasser for å få bukt med at de har rykte på seg til å være bare for UiO.  

 

 

4) Årsrapport 2023 

Studenthovedstaden behandler årsrapport for 2023. Årsrapporten legges ved i andre innkalling. 

Referat: Studenthovedstaden godkjenner årsrapport 2023, med merknad: legge til Politihøgskolen. 

 

5) Utvikling av Studenthovedstaden 

Studenthovedstaden har hatt litt ulik møtehyppighet og arbeidsmetode opp gjennom årene. For å 

se på hvordan Studenthovedstaden best kan brukes, ønskes det en diskusjon blant medlemmene. 

Følgende diskusjonspunkter legges til grunn: 

• Skal Studenthovedstaden møtes månedlig eller ved behov? 

• Skal Studenthovedstaden fungere som et forum for erfaringsutveksling? 

• Skal Studenthovedstaden innta en funksjon som likner på kommunens sentrale brukerråd 

og utvalg? (https://www.oslo.kommune.no/politikk/sentrale-rad-og-utvalg/ - gref)  

• Skal vi arbeide sammen med aktuelle høringssvar til kommunen? 

• Bakgrunnen for Studenthovedstaden er at studentlederne ved utdanningsinstitusjonene i 

Oslo skal ha et forum. Hvordan skal den øvrige studentbevegelsen i Oslo være 

representert i en videreutvikling av Studenthovedstaden? 

• Andre tanker om utvikling av Studenthovedstaden? 

 

Referat:  

Erfaringsutveksling er noe av de vi gjør minst, og vi er såpass ulike at det kan kanskje ikke fungere. Men 

som gruppe kan vi knytte oss veldig sterkt opp til studentmeldinga. Denne gruppen kan fint fungere som en 

referansegruppe til studentmeldinga.  

Vi kan fint ha en møteplan, og heller ha hyppigere og kortere møte. Forum for erfaringsutveksling – positiv 

til dette fordi vi er så ulike og kan dra nytte av dette. Man kan fort kjøre seg fast i organisasjon og da er det 

fint å få inspirasjon fra andre.  

Vi burde ikke bruke tid på å skrive høringssvar.  

Løfte studenthovedstaden til å bli bedre for studentene ved å møtes hyppigere for å si hva som rører seg 

blant studentene.  

Passe på høringssvar så man ikke tråkker VT på tærne.  

Fint for SiO å få innsikt i hva som rører seg rundt om.  

 

  

 

https://www.oslo.kommune.no/politikk/sentrale-rad-og-utvalg/#gref

